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Przed nami jeden z ciekawszych pojedynków tej kolejki Serie A, a w nim

zmierzą się drużyny Romy i Interu. Dzisiaj jako przedsmak, można

poczytać co mieli do powiedzenia trenerzy obu drużyn, na swoich

konferencjach prasowych.

 

Rudi Garcia:

 

Ostatnie kilka dni były zdominowane wiadomościami o grupie zawodników

Romy, którzy wybrali się w Moskwie, do klubu ze striptizem...

- Dość tych głupich bzdur. Jestem tu aby rozmawiać o piłce i ważnych sprawach.

Kiedy drużyna gdzieś wychodzi w swoich strojach klubowych, nie ma nic do ukrycia.

- Wszyscy byliśmy źli z powodu wyniku, następnie Morgan De Sanctis i kilku innych,

wyrazili swoje rozczarowanie w mediach. Morgan zapomniał powiedzieć, że i on był

odpowiedzialny za bramkę, ale przyznał się do tego w fantastyczny sposób, a jako

trener mogę polegać tylko na jedności mojej drużyny.

 

Od zwolnienia Waltera Mazzariego, Inter jest niepokonany, remisując z

Milanem i wygrywając z Dnipro...

- Wygrał wiele trofeów i nie tylko z Interem, mimo tego nigdy nie lubiłem oglądać

jak zwalnia się trenerów w taki sposób jak Mazzariego. Kiedy klub podejmuje

decyzje, to wydaje się prawidłowa, ale czasami pewne rzeczy nie wychodzą.

- Możemy oceniać Inter po ich dwóch ostatnich meczach. Wiemy, że ma mocnych

zawodników oraz to, że mają czterech w tyle, a my pieczołowicie ich

przestudiowaliśmy. Jednak najważniejszą dla nas rzeczą jest zagrać jak Roma, dzięki

czemu wyeliminujemy większość mocnych stron Interu.

- To normalne, że drużyna zmienia podejście i jest bardziej skoncentrowana, kiedy

przychodzi nowy trener. Inter wciąż jest takim samym przeciwnikiem, ale będzie

miał w sobie więcej ducha walki. Widziałem silną drużynę z kilkoma słabymi

punktami.

 

Roma w tym sezonie całkowicie dominuje u siebie w Serie A, zwyciężając

sześć razy z kolei, bez straty gola...
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- To oznacza, że jesteśmy w domu i kibice są dla nas ważni. Wsparcie jest

decydujące, nawet jeśli są oni daleko od murawy przez bieżnie atletyczne.

Rozmawiałem z kibicami i są fantastyczni od kiedy przyjechałem.

 

Zdaje się, że Gervinho wypadł niedawno z formy, podczas gdy Kevin

Strootman ma nadzieje na więcej gry...

- Jeśli podsumujemy wszystkie mecze, to Gervinho spisuje się tak dobrze jak w

zeszłym roku. W większości sytuacji podbramkowych, jest gdzieś tam jako część

ruchu lub asystent. Nie zagrał dobrze w Moskwie i oczekuję od niego więcej, tak jak

od wszystkich. Wiedząc co potrafi, to normalne, że wymagamy od niego więcej.

- Strootman jest już zdrowy, ale nie jest w 100% formie. Potrzebuje trochę minut, by

wprowadzić się z powrotem do gry. Jest wspaniałym zawodnikiem i chce go cała

Europa, będzie jednak istotny i jestem zadowolony, że ze swoimi umiejętnościami

oraz determinacją jest w Romie.

 

Maicon i Yanga-Mbiwa wracają do składu...

- Maicon nie jest naszym jedynym prawym obrońcą, ale kiedy jest na boisku, do gry

dokłada się jego siła fizyczna, zwłaszcza z przodu. Będzie powołany i ocenimy czy

wyjdzie w pierwszym składzie, czy nie.

 

Roberto Mancini:

 

Pewność Romy została nadszarpnięta w ostatnim meczu Ligi Mistrzów,

gdzie do awansu potrzebuje teraz zwycięstwa z Manchesterem City?

- Nie. Serie A to inna sprawa i wątpię, żeby to coś dla nich zmieniło.

- Uważam, że Roma jest lepszą drużyną od nas. Mają więcej pewności dzięki

długotrwałemu projektowi i wspaniałemu trenerowi. To klasyk we włoskiej piłce i

będziemy musieli być na niego gotowi.

- Giallorossi mają bardzo dobrą okazję na wygranie Scudetto, bo jest jeszcze dużo

czasu, mają solidne fundamenty i kupili kilku wspaniałych zawodników.

 

                               2 / 3



Roma - Inter: Konferencje prasowe

News - ASRoma.pl

Kiedy ostatnio Mancini prowadził Inter, ten szedł łeb w łeb z Romą Luciano

Spalettego...

- Mieszkałem w Rzymie, grałem w Lazio i doświadczyłem tu wielu derbów. Byliśmy

rywalami, ale nigdy nie miałem żadnych szczególnych emocji oprócz radości ze

wspaniałych meczów.

- Jutro chcę zobaczyć dobrą piłkę, bo to klasyk i to się liczy. Roma będzie

faworytem, ale musimy nastawić się we właściwy sposób, grać jak prawdziwa

drużyna i być bardzo skoncentrowanymi.

- Nie jestem zaskoczony, że Francesco Totti wciąż tu jest, bo to zawodnik światowej

klasy. Bez wątpienia jest wśród najlepszych wszechczasów. Nie wygrał tak wiele, ale

jest trochę jak ja, oddany sprawie przez lata, a to również jest satysfakcjonujące.

Całe miasto go kocha.

 

Mateo Kovacić powraca po kontuzji, a Daniel Osvaldo ma chęć rozpocząć

ten mecz od początku. W szczególności ze względu na to, że był pokłócony

z kibicami...

- Nie powinien podchodzić do meczu jako były gracz Romy, bo każdy chce zagrać,

czy to Icardi, czy Palacio. Wszyscy chcą być częścią meczu takiego jak ten.

- Kovacić ma te umiejętności, że może grać wszędzie. Czy to szeroko w pomocy, na

skrzydle, czy gdzie indziej. Miałem Davida Silvę w Manchesterze City i stał się

jednym z najlepszych skrzydłowych w Premier League. Mateo jest młody i powinien

móc zagrać na kilku pozycjach.

 

Mecz Roma - Inter będzie jutro można zobaczyć w polskiej telewizji, na

kanale Canal+Family2. Początek transmisji o 20:40.
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